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Jegyzőkönyv 

 
 

Készült: Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2014. november 27.-én 
megtartott üléséről. 

 
Az ülés helye: Nemti Községháza, Nemti, Kossuth út 28. 
 
Jelen vannak: 
 
Képviselő-testület: Széll Istvánné polgármester 
 Ivády Gyula Zoltánné képviselő 
 Vass Józsefné képviselő 
                                                Feketéné Danyi Andrea Csilla képviselő 
                                                Schveiczer Krisztián képviselő 
  
Állandó meghívottak:           Csépe-Morvai Petra  jegyző megbízottja, jegyzőkönyvvezető 
                                                
Meghívottak:                         Nagy Attila Mátraverebély polgármester 
                                                Beke Andrea Mátreverebély jegyző 
                                               Juhász Péter Mátraverebély alpolgármester 
 
Érdeklődők: 4 fő 
                                                 
Széll Istvánné polgármester: A testületi ülést megnyitja, megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes, 5 fő képviselő jelen van.  
Javaslatot tesz az ülés napirendjére azzal, hogy a meghívó szerinti 2. napirendi pont esetében 
a polgármester pontosította a címet szándéknyilatkozati szintű döntéshozatalra.  
Napirendi javaslat:  
 
 
1.) Javaslat a hivatali struktúra átalakításával kapcsolatos 72/2014. (XI.17.) számú 
határozat visszavonására  
Előterjesztő:Széll Istvánné polgármester 
 
2.) Javaslat a Mátraterenyei Közös Önkormányzati Hivatalból történő kiválásra és a 
Mátraverebélyi Közös Önkormányzati Hivatal létrehozásához szándéknyilatkozat 
elfogadása 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadja a napirendi javaslatot.  
 

1.) Javaslat a hivatali struktúra átalakításával kapcsolatos 72/2014. (XI.17.) számú 
határozat visszavonására  
Előterjesztő:Széll Istvánné polgármester 
(A határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 
 

Széll Istvánné polgármester: Köszöntötte a meghívottakat és  bemutatta őket a testületnek. 
Elmondta, hogy Nemti település szándéknyilatkozatot adott be a Mátramindszenti Közös 
Önkormányzati Hivatal felé, viszont visszautasítást kapott az  önkormányzat. Ezért  kéri a 
képviselő-testületet a Mátramindszenti Közös  Önkormányzati Hivatalhoz történő  
csatlakozás tárgyában született   szándéknyilatkozat visszavonására.  
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, azt a képviselő-testület 5 igen 
szavazattal elfogadja  az alábbiak szerint: 
 



88/2014. (11.27.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a hivatali struktúra átalakításával 
kapcsolatos 72/2014. (XI.17.) számú határozatát visszavonja, tekintettel arra, hogy a 
Mátramindszenti Közös Önkormányzati Hivatal tagönkormányzataival a csatlakozásra nincs 
lehetőség.  
 

2.) Javaslat a Mátraterenyei Közös Önkormányzati Hivatalból történő kiválásra és a 
Mátraverebélyi Közös Önkormányzati Hivatal létrehozására  szándéknyilatkozat 
elfogadása 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 
( A határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 
Széll Istvánné polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy előzetes egyeztetés keretében   
számadat szintű információkat  kért  és kapott a mátraverebélyi hivataltól.  Most a témával 
kapcsolatban  kérdéseket lehet feltennie  a meghívottakhoz.  
 
Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Megfogalmazta, hogy nincs előítélete Mátraverebéllyel  
szemben:  Megkérdezni, hogy a hivatal dolgozói létszáma hogyan fog alakulni? 
 
Nagy Attila Mátraverebély polgármestere: Egy héttel ezelőtt történt már  egyeztetés ezzel 
kapcsolatban, a szándéknyilatkozatot a közös hivatal létrehozására Mátraverebély testülete 
már meghozta. Telefonon értesültek arról, hogy Nemti település ki akar válni Mátraterenyéről 
és  Szuhán nincs fogadókészség. Mátraverebély település 2000 fő fölötti település még ebben 
a ciklusban, nem kellene nekik társulni, önállóan eltudják látni a feladatot. Viszont  a közös 
hivatal  kihívás lenne a polgármester és a jegyző számára is. Látván a népességszám 
csökkenést, lehet, hogy 2000 fő alá fog esni  a lakosság szám náluk is majd 2019-re. A lényeg 
az, hogyha ezt a közös hivatalt létrehozzák, lesz már 5 éves tapasztalata az önkormányzatnak. 
Ez motiválja őket, valamint hogyha tudnak segíteni, akkor a településük partner ebben. Kevés 
számadat áll a rendelkezésükre. Amit tudnak, hogy megnövekedik az a létszám, ami a közös 
hivatalnál lehet. Nemtiben jelenleg 3 fő van, plusz 1 fő kisegítő. A jegyző megnézte, hogy 
talán kevéssel több normatívát lehet majd kapni. Erről a tárgyalások alapján lehet majd 
dönteni, hogy mind a két fél jól járjon. Konkrét számokat nem tud mondani, csak akkor, ha 
majd jobban elkezdenek számolni. Ennek a rendszernek úgy kell majd felállnia, hogy érdekek 
ne sérüljenek. Polgármesterként nem fog majd Nemtibe jönni, hogy elmondja, hogy mi a jó. 
Az önkormányzatnak kell majd döntenie arról, hogy ebből a keretből, hogyan tud 
gazdaságosan működni.  

 
Beke Andrea Mátraverebély jegyző: Elmondja, hogy a polgármesterrel közösen kezdték meg 
a munkát, viszont jegyzőként már jó pár éve dolgozik. A két hivatal külön dolgozik majd, 
valószínűnek tartja, hogy a pénzügyes is visszakerülne majd Nemtibe. Külön lennének a 
szolgáltatások a településeken, csak ő fog majd ingázni. Megállapodás kérdése lesz, hogy heti 
1 vagy 2 napot fog Nemtiben tölteni.  Minden testületi és bizottsági ülésen részt szeretne majd 
venni, valamint a Roma Nemzetiségi üléseken is. További feladat az ügyfélfogadása.   
Megállapodhatnak, hogy közös testületi ülés legyen-e a közös hivatal ügyében.  Szerencsére a 
két hivatal egy járáson belül van, elég közel vannak egymáshoz, csak a székhely település 
neve szerepel majd az elnevezésben. .  
 
Nagy Attila Mátraverebély polgármester: Kifejtette, hogy van még egy fontos dolog:  
ahogyan Mátraterenyén is volt, nem kell átmennie senkinek Mátraverebélybe azért, hogy 
ügyet intézzen.  
 
Vass Józsefné képviselő: Elmondta, hogy amikor Mátraterenyéhez csatlakoztak vád érte a 
testületet azért, hogy miért kellett olyan messzire mennie Nemti településnek. Attól fél, hogy 
ez majd újra probléma lesz. Felvetette,  hogy Szuha olyan feltételeket szabott Nemtinek, hogy 
aljegyzőt köteles lesz majd foglalkoztatni.   



 
Beke Andrea Mátraverebély jegyző: Úgy gondolja, hogy a két települést a jegyző elbírja 
látni, valamint vannak Nemtiben munkatársak, akik segíteni tudnak majd. Valószínű, hogy a 
Mátramindszenti közös hivatal azért szeretett volna aljegyzőt, mert ez már a 4.település lett 
volna, amit el kellett volna látnia. A kérdésre válaszolva, hogy miért oda? Ha Mátraterenyén 
marad, akkor marad minden, viszont ha december 11.-ig nem sikerül csatlakoznia, akkor vagy 
Bátonyterenyéhez fog kerülni, ami egy kiszolgáltatott helyzet lesz, vagy vissza. 
Mátraverebély lakosait nézve Kb.2000 fő és Nemti kb. 740 fő, az 3000 főt jelent, ami még 
egy kezelhető létszám és ellehet látni. Kihívást jelent, mert dolgozott már több 
önkormányzattal, de közös hivatallal még nem. A közös hivatal csak a dologi és a személyi 
kiadásokat fogja kezelni, az összes többi  helyben marad.  

 
Nagy Attila Mátraverebély polgármester: Az aljegyzővel kapcsolatban: a megállapodásnak 
meglesz a kerete, viszont ha az önkormányzatnak az lesz az óhaja, hogy ő aljegyzőt szeretne, 
és ez belefér, akkor legyen. Mátraverebély viszont ehhez nem ragaszkodik.  
 
Vass Józsefné képviselő: Aljegyzőt meg két  dolgozót Nemti költségvetése nem fogja elbírni.  
 
Nagy Attila Mátraverebély polgármester: A közös hivatalnak lesz költségvetése, ami ebbe 
belefér azt lehet Nemtiben. Őszintén beszél, egy közös megegyezésnek bizalomra kell 
épülnie. Azt lehet látni, hogy a feladatok jönnek sorban, a pénz pedig egyre kevesebb, ezért 
mindenki ott húzza meg a nadrágszíjat, ahol lehet. Egy gazdagabb önkormányzat többet 
megengedhet magának, de egy kisebb nem. Terheljük a dolgozókat, akik esetleg nem napi 8 
órában dolgoznak, hanem többen. A számokat látni kell a konkrét döntésekhez.   
 
Széll Istvánné polgármester: Úgy gondolja, hogy aljegyző nem kell.  
 
Nagy Attila Mátraverebély polgármester: Az idő majd eldönti. Olyan ez mint a házasság, a 
két félnek össze kell csiszolódni, biztos, hogy lesznek viták. A szándéknyilatkozat után,  
december 11.-ig többször kell majd össze ülniük.  
 
Széll Istvánné polgármester: Megkérte az alpolgármestert, hogy fejtse ki véleményét a 
témával  kapcsolatban. 
 
Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Felgyorsultak az események az elmúlt 
időben,  a háttérben történhetett valami, mert lemaradt. Nemti csak szándéknyilatkozatot akar, 
nincs döntés  arról, hogy elszakadnánk Mátraterenyétől. Jelenleg Mátraterenyéhez tartoznak. 
Örül, hogy le van írva, hogy 3 köztisztviselő van a hivatalban. Hivatalosan még nem tudja ezt. 
A képzésen érdeklődött a Szuhaiaktól, hogy tartózkodtak a közös hivataltól,  ők azt a 
tájékoztatást kapták, hogy Nemtiben 6 ember dolgozik. 
 
Vass Józsefné képviselő: Egy okos ember nem gondolhatja azt, hogy itt annyian dolgoznak, 
ahhoz be kell jönni és meg kell nézni.  
 
Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: De lehet, hogy annyi van a régi 
megállapodás szerint papíron. Nekik is tisztázni kell, hogy egyáltalán milyen hivatalt 
szeretnének.  Számára szimpatikus a 3 fő. Mert ő 2 főt látott a hivatalban. 
 
Vass Józsefné képviselő: Persze az lenne a jó, hogyha több fő lenne, és jobban eltudnák 
végezni a munkát. Segítők vannak, mert az adó, a szociális ügyintéző Mátraterenyén van.  
 
Nagy Attila Mátraverebély polgármester: Véleménye szerint igaz, hogy még Mátraterenyén 
van az önkormányzat, de nem baj, hogy már kacsingat más önkormányzatok felé. El kell 
fogadni, hogy december 11-ig Mátraterenyéhez fog tartozni, ezt december 12.-i és december 
19-ig be kell jelenteni a Kormányhivatal és az Államkincstár felé. Nem baj, hogy még lesz 
átfedés. De azt nem szeretné, hogy a határidő előtt két  nappal dolgoznának majd ezen, mert 



akkor nem lehet jó megállapodást kötni. Nekik ez nem kényszer, de hiába akart Nemti 
Szuhához menni, ha nem volt fogadókészség. Azt  meg, hogy ráerőszakolják magukat, az 
nem lenne jó.  
 
Vass Józsefné képviselő: Négy  évvel ezelőtt sem fogadták őket. Nincs kifogása 
Mátraverebéllyel, de ő Mátraterenyével meg volt elégedve, a jegyzővel, a munkatársakkal. 
Nem érti, hogy miért kell onnan menni, csak azt hallja, hogy menni kell.  
Széll Istvánné polgármester: Valami újat szeretne, hogy a falu lakosai megelégedettek 
legyenek. Kb. 1,5 hónapja polgármester szeretné tudni  napi szinten a pénzügyeket. Azzal 
követte el a hibát, hogy  a régi pénzügyest  szerette volna vissza Nemtibe, erre kérte a jegyzőt.  
 
Vass Józsefné képviselő: Nemti lakosai nem hiszi, hogy elfogják fogadni azt, hogy 
Mátraverebélyhez csatlakozzanak, ezért a hivatalt vád fogja érni.  
 
Nagy Attila Mátreverebély polgármester: Ezt ők nem tudják megoldani, ezt a harcot meg kell 
vívni. 
 
Vass Józsefné képviselő: Örül neki, hogy fogadó kész Mátraverebély. 
 
Széll Istvánné polgármester: Ebben majd nekünk kell dönteni, az biztos, hogy nagy a 
felelősség.  
 
Beke Andrea Mátraverebély jegyző: Ígéri, hogy küldi a szándéknyilatkozatot, amit a 
testületük elfogadott.  
 
Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Úgy gondolja, ha már elkezdték ezt a folyamatot, és nem 
fejezik be, akkor ennek rossz vége lesz. Amikor egy kapcsolat megromlik, akkor már nincs 
értelme tovább vinni. Azokat kell megkérdezni erről, akik ezt kezdték ( ha  elmondják).  
 
Széll Istvánné polgármester: Megköszöni a tájékoztatást.  
 
Javasolja, hogy a szándéknyilatkozatot hozza meg a testület. 
 
A polgármester szavazásra tette fel a határozati javaslatot, azt a  képviselő-testület 5 igen 
szavazattal elfogadja és az alábbi határozatot hozza: 
 

89/2014. (11.27.) számú határozata 
 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi CLXXXIX.  törvény 85. § 
(3) bekezdésében foglaltakra figyelemmel és a Mátraterenyei Közös Önkormányzati 
Hivatalból történő kiválás céljából  felhatalmazza a polgármestert, hogy Mátraverebély 
Község  Önkormányzatával Közös Önkormányzati Hivatal létrehozása tárgyában 
szándéknyilatkozatot nyújtson be és tárgyalásokat folytasson. 
 
Határidő: azonnal és 2014. december 10. 
Felelős: Széll Istvánné polgármester  
 
Az ülést 18.00 órakor zárja a polgármester.  

 
 

Kmf. 
         Széll Istvánné                                                                       Balogh Maja jegyző  
         polgármester                                                                         megbízottjaként:   
                                                                                         
                                                                                                    Csépe Morvai Petra  
                                                                                                     szervezési ügyintéző   


